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Kevyen liikenteen väylät 

Valtuuston kokouksessa 15.9. Matti Vanhanen ehdotti, että rakennetaan ohjelma, jolla varmistet-

taisiin jokaisen koulun molemmille puolille kolmen kilometrin mittaiset kevyen liikenteen väylät. 

Kannatin esitystä ja esitän, että tämä projektitoteutusohjelma käynnistettäisiin valtuustokaudella. 

Valkjärventie on murtumassa ja tarvitsee nopeasti peruskorjaukset. Samassa yhteydessä on mah-

dollisuus toteuttaa Valkjärven koululaisten turvallisuutta parantava kevyen liikenteen väylä. 

Kunnan aktiivisuudella ELY keskukseen päin on keskeinen merkitys, jolla vauhditetaan Valkjärven-

tien peruskorjauksen ja kevyen liikenteen väylän aloittamista. 

 

Matti Putkonen (PS) 
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